
Beste commissieleden,        28-10-2021 
 
De gemeenteraad heeft deze zomer met grote meerderheid de motie “Samenwerken doet wonderen 
aangenomen”. Hierin wordt aangegeven dat de gemeente, boven en buurt bewoners tot gedragen 
oplossingen moeten komen die tot ongestoord woongenot zouden moeten leiden.  
 
Op 28 september vond er een omwonenden overleg plaats welke druk bezocht werd. De onrust en 
onvrede is groot. Op 21 oktober heeft er een bijeenkomst plaats gevonden tussen de gemeente, 
Ymere, de bewonerscommissie en buurtinitiatief. 
Voor ons als BC is duidelijk geworden dat de gemeente niet werkt aan het bereiken van gedragen 
oplossingen. De gemeente organiseert een bijeenkomst maar voert geen daadwerkelijk overleg om 
tot gedragen oplossingen te komen, en bereikt dus ook geen draagkracht voor dit project. 
De BC vindt het complex in de huidige staat niet geschikt voor bewoning van 36 daklozen aangezien 
deze mensen een totaal andere dynamiek en leefwijze hebben dan de eerdere doelgroep, zijnde 
dementerende ouderen. En ook met deze eerdere doelgroep was er al sprake van geluidsoverlast in 
het complex en de binnentuin. 
De BC heeft oplossingen aangedragen om dit project te laten slagen door een aantal bouwkundige 
zaken uit te voeren die er voor zorgen dat de overlast sterk verminderd wordt. Tevens is ook een 
vermindering van het aantal te plaatsen personen en 24/7 begeleiding door de BC voorgesteld.  
De BC ervaart niet dat de gemeente bereid is om deze oplossingen over te nemen. 
Een voorbeeld: een makkelijk uit te voeren oplossing van het aanbrengen van een separate ingang 
wordt terzijde geschoven op basis van een quickscan die berekend is bij een verkeerde deur.  
Wat isolatie betreft is er een geluidsmeting in een woning uitgevoerd, echter van de enorme 
klankkasttuin is geen meting gemaakt. Overigens wacht de BC nog steeds op toezending van het 
rapport. 
 
Wat het tuingebruik betreft stelt de gemeente slechts voor om huisregels op te stellen welke 
inhouden dat tussen bepaalde tijden, de tuin in de avond en nacht niet gebruikt kan worden. Echter 
is nu al gebleken bij een halve bezetting en 24/7 begeleiding dat deze regel niet wordt nageleefd, nog 
wordt gehandhaafd. De BC heeft tevens moeten constateren dat wat eerst door het Leger des Heils 
een huisregel werd genoemd, (gebruikstijden tuin van 08.00 tot 20.00), na 3 maanden benoemd 
wordt als een richtlijn.  
Na 3 maanden bewoning, zijn de eigen opgestelde huisregels al op een hellend vlak beland.  
 
Een ander aspect is dat roken in het pand verboden is waardoor de benedenbewoners in de 
binnentuin moeten roken. Daar ervaren wij in de boven appartementen al overlast van. 
Na zeggen van de ambtenaar op 21  oktober moeten de rokers midden in de tuin gaan roken in de 
hoop dat deze rookoverlast verdwijnt. Echter ook na sluitingstijd van de tuin.  
De BC vind dit tegenstrijdige huisregels.  
Om geluidsoverlast vanuit de klankkasttuin te verminderen zijn naast tijden die daadwerkelijke 
gehandhaafd worden (dmv sluitingsrondes deuren) ook bouwkundige oplossingen nodig. 
 
De BC ervaart niet dat de gemeente daadwerkelijk tot overleg bereid is. Er wordt een bijeenkomst 
gehouden maar er vindt geen overleg plaats. 
Wij begrijpen niet dat de gemeente onze makkelijk te realiseren oplossingen niet wil omarmen.  
Het vraagt slechts een geringe financiële investering in een toch wel omvangrijk ,zich ook over een 
periode van 10 jaar uitstrekkend, en voor direct betrokkene impactvol project.  
Onze aangedragen oplossingen kunnen leiden tot ongestoord woongenot, meer draagvlak en dus tot 
een succesvol project.  
 
De bewonerscommissie is nog steeds tot daadwerkelijk overleg bereid. 
Vriendelijke groet, Marcel Tiel (namens BC APH) 


